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Protokół Nr 11/2020 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej 

w dniu 27 października 2020 r. 
 

Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna Urzędu Miasta w Białogardzie  
Obecni wg załączonej listy. 
 
 
Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 

- przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie dopuszczenia dodatkowych instrumentów płatniczych – druk B, 
b) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2020 – druk C, 
c) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2020-2029    

druk D, 
d) uchylająca uchwałę w sprawie opłat od posiadania psów – druk E. 

3. Sprawy różne. 
4. Zamknięcie posiedzenia.                                          
      
 
Ad 1 

Posiedzenie o godz. 1400 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – Paweł 
Szyszlak. Komisja przyjęła protokół z ostatniej Komisji oraz przedstawiony porządek, głosując: 
za-4  (jednogłośnie).  
 

Ad 2  

Komisja rozpatrzyła następujące projekty uchwał: 
a) w sprawie dopuszczenia  zapłaty podatków stanowiących dochody budżetu Miasta za pomocą 

innego instrumentu płatniczego – druk B’, 
Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 
 

W wyniku braku głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

 
b) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2020 – druk C, 

Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 
 

Głos w dyskusji zabrali: 
M.Smoliński – pytał o tegoroczny deficyt budżetowy, który zwiększa się? 
Sekretarz – odpowiedział, że pokrywamy go z kredytów i środków wolnych z ubiegłego roku. 
P.Szyszlak – pytał ile dostaliśmy środków na przeciwdziałanie epidemii? 
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Sekretarz – odpowiedział, że na początku roku mieliśmy rezerwę kryzysową około 360 tys. zł, 
w tej chwili pozostało 220 tys. zł. Ponad 100 tys. zł wydatkowano na środki ochrony osobistej 
na potrzeby Urzędu, pracowników Urzędu a także jednostek organizacyjnych. Później 
powszechniejszy stał się dostęp do środków dezynfekujących, maseczek jednorazowych, 
rękawiczek lateksowych. Wówczas zaczęła funkcjonować rezerwa materiałowa, szczególnie 
do szkół i przedszkoli, które przekazywano w tysiącach sztuk. Teraz zatwierdzony jest 
wniosek z Urzędu Marszałkowskiego w ramach RPO na kwotę ok. 300 tys. zł na Białogard 
i jednostki. Planują dokupić środki dezynfekcyjne i ochrony osobistej oraz sprzęt (odkurzacze, 
żelazka), w który doposażą szkoły, przedszkola, żłobek, MDK oraz CKiSE. 

M.Smoliński – pytał ile wydano z rezerwy? 
Sekretarz – powiedział, że ponad 100 tys. zł, poza tym co dostaliśmy. Zgodnie z decyzją 

Regionalnej Izby Obrachunkowej od połowy marca br.  wydatkowano na maseczki, fartuchy, 
rękawice i środki dezynfekujące.  

M.Siwek – pytał o zmniejszenie podatku od osób fizycznych? 
Sekretarz – wyjaśnił, że 1 mln 274 tys. zł to zmniejszenie, aby móc skorzystać z ustawy 

covidowej. Część spadających dochodów ze sprzedaży mienia mogą wyrównywać tą 
pożyczką. 

P.Szyszlak – stwierdził, że na ostatniej Komisji mówiono o włączeniu się do prac nad budżetem 
Miasta. Przewodniczący Komisji pytał czy projekt budżetu na 2021 rok spina się finansowo 
i gdzie są największe problemy? Ile będzie wynosiła subwencja oświatowa? 

Sekretarz – odpowiedział, że subwencja będzie ok. 1 mln zł większa ale udziały w PIT będą 
mniejsze ok. 500 tys. zł. Komisja Budżetu otrzyma na etapie prac projekt budżetu Miasta na 
2021 rok. 

P.Szyszlak – pytał jaką stawkę planuje się od działalności gospodarczej? 
Sekretarz – poinformował, że stawki dot. firm transportowych muszą dostosować stawki do 

sąsiednich gmin. 
 

Po wyczerpaniu dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

 

c) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2020-2029    
druk D, 
Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 
 

W wyniku braku głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za-5 (jednogłośnie). 

 

d) uchylająca uchwałę w sprawie opłat od posiadania psów – druk E. 
 
 

Głos w dyskusji zabrali: 
M.Siwek – powiedział, że jako Komisja powinniśmy pilnować wpływu środków do budżetu. 
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Sekretarz – poinformował, że wcześniej można było w ramach tej opłaty zrobić szczepienia 
przeciwko wściekliźnie, czipowanie a teraz już nie. 

M.Kopczyński - powiedział, że nie mamy instrumentów jako samorząd, aby stworzyć aktualny 
rejestr psów. 

T.Strząbała - proponował wprowadzić darmowe dobrowolne programy szczepień psów. Jest 
rejestr szczepień przeciwko wściekliźnie, bo powyżej 3 m-ca jest obowiązek.  

M.Siwek – powiedział, że nie ma możliwości korzystania z takiego rejestru. 
M.Smoliński – pytał na co te środki są wydatkowane?  
Sekretarz – odpowiedział, że trafiają do ogólnej puli środków. 
M.Kopczyński – pytał ile jest psów zarejestrowanych? 
Sekretarz – odpowiedział, że około 3 tys. 600 psów. 

 
Po wyczerpaniu dyskusji Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 
Komisja zaopiniowała negatywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-0, przeciw-4, wstrzymało się-1. 

Na tym zakończono w/w punkt. 
 

Ad 3  

W sprawach różnych radni poruszyli następujące sprawy: 
P.Szyszlak – poruszył sprawę braku podpisywania deklamacji przez mieszkańców i odbierania 

odpadów z tych posesji. To samo dotyczy mieszkańców, którzy nie podpisują deklaracji,  jeżeli 
nie mieszkają powyżej 2 tygodni w miesiącu. Wówczas dwa tygodnie są darmowe. 

Sekretarz – powiedział, że nie powinno odbierać się odpadów z nieruchomości, gdzie nie ma 
deklaracji. 

M.Kopczyński – poruszył sprawę mniejszej ilości patroli w mieście. 
Przewodniczący Komisji – wyznaczył termin kolejnego posiedzenia na 5 listopada br. o godz. 

13.00.  
Na tym zakończono w/w punkt. 

 
Ad 4 

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 1500 zakończono Komisję. 
Protokołowała: M.Zimmer 
 
 

          Przewodniczący Komisji 

               /-/  Paweł Szyszlak 


